陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號: S23/24~103

暑期課業輔導

敬啟者:為鞏固中五學生對學科的掌握,教務組為各學科增設「暑期課業輔導」,冀盼學生能善用時間,用心向學,為中六文憑試作好準備。詳情如下:

| 日期: | 2024年7月8至26日 |
|--------------|-------------------|
| 時間: | 上午9時至下午1時 |
| 上課時間表: | 見附件 |
| 備註: | ● 穿著整齊校服; |
| essels prode | ● 回校及離校時以八達通拍卡登記; |
| advisaty is | ● 無故缺席或遲到依校規處理; |

請於 2024 年 7 月 4 日或以前透過「家校通系統」回覆,以便辦理及備案。如有疑問,請致電 23800241 與校務處聯絡。

此致

各位家長

2024年7月2日

WII MEMORIAL S 陳樹渠紀念中學 T TO

校長招祥麒博士

<u>回 條</u> 暑期課業輔導

敬覆者:有關 貴校通告(編號: S23/24~103)內容,業已知悉。

此致

陳樹渠紀念中學校長

| 學生姓名: | 家長姓名: |
|--------------------------------|-------|
| 班 別: 班 號: | 簽署: |
| 請於 2024 年 7 月 4 日或以前透過「家校通系統」[| |

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S23/24~103

To: All Parents

2 July 2024

Tutorial Lessons during Summer Holidays

To reinforce S.5 students' learning, tutorial lessons will be arranged by the Academic Committee during the Summer Holidays. We hope that students can fully utilize their time with a strong commitment to studies, and make good preparations for the HKDSE. Details are as follows:

| Date: | 8 July to 26 July, 2024 | | |
|------------|--|--|--|
| Time: | 9:00am - 1:00pm | | |
| Timetable: | See attachment | | |
| Remarks: | • Students must wear proper school uniform when attending the above classes. | | |
| | Students must tap the Octopus Card for record when entering or leaving the School. | | |
| | Students who are late or absent without reasons will be handled according to the school regulations. | | |

Please reply through the "School Comm System" on or before 4 July 2024. For enquiries, please contact the school office on 23800241. Thank you very much for your attention.



Reply Slip

Tutorial Lessons during Summer Holidays

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School Circular no.: S23/24~103 has been read and understood.

| Name of Student : | Name of parent : |
|---|------------------|
| Class: Class no.: | Signature : |
| Please reply through the "School Comm System" on or before 4 July 2024. | Date: |